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Spoštovani, 

 

vsem, ki ste prispevali članke, misli, pesmi in ostale prispevke za novo številko glasila, se 

iskreno zahvaljujemo. 

 

Želimo vam prijetno branje. Obenem vas obveščamo, da lahko na domski spletni strani 

www.dso-vic.si najdete koristne in zanimive informacije o bivanju, prehrani, projektih, 

dodatnih storitvah in drugih dejavnostih v našem Domu. 

 

Miki, Rozi, Tjaša  

 



4 
 

Tudi tokratna številka glasila Korenine je 

zaznamovana predvsem z aktivnostmi v zvezi s 

prenovo enote Kolezija, s katero smo pričeli po 

podpisu pogodbe z izbranim izvajalcem konec 

februarja 2022 in jo zaključili v mesecu decembru 

2023, ko je izvajalec odpravil večino na 

kvalitetnem pregledu ugotovljenih napak. V času 

gradnje smo se v Domu srečevali s številnimi izzivi 

in dnevnim usklajevanjem tako delovnih procesov 

kot samih preselitev stanovalcev. Na določene 

aktivnosti smo imeli v domu več vpliva, na 

določene manj, vendar smo se vseskozi trudili, da 

smo kljub gradnji in ropotu naredili stanovalcem, 

zaposlenim in svojcem vsakdan čimbolj znosen. V letu 2023 je izvajalec dokončal dela prvega 

sklopa prenove v objektih B in C ter v začetku leta pričel s prenovo objekta A, ki jo je zaključil 

do konca septembra 2023. Novo podobo in ime »Kavarnica Vili« je v pritličju dobila kavarnica, 

ki stanovalcem predstavlja prostor za navezovanje stikov, druženje ter opazovanje, kaj se v 

domu dogaja. V objektu A smo nadstropja uredili v gospodinjske skupine s povečanjem skupnih 

prostorov, zagotovili 2 sobi za začasne namestitve, nadgradili dvigalo, v mansardi pridobili 7 

sob za bivanje, povečali sobe, ki gledajo na teraso v prvem nadstropju, v celoti prenovili elektro 

in strojne inštalacije, posodobili klicni sistem in sistem za javljanje požara, povečali vse 

kopalnice ter jih opremili s tuši. Del projekta je bila tudi ureditev dodatne ambulante za 

splošnega zdravnika v prostorih doma. Upamo, da nam bo na ta način izvajalec osnovne 

zdravstvene dejavnosti lažje zagotovil prisotnost zdravnika v domu. Za oba sklopa prenove smo 

pridobili pravnomočno uporabno dovoljenje. Zaposleni doma smo bili vseskozi na razpolago 

za pojasnila, pogovore, prav tako smo ves čas prenove mesečno obveščali svojce o napredku 

gradnje. Da smo v času gradnje stanovalcem zagotovili dostojne pogoje za bivanje in v 

dogovorjenem roku dokončali projekt, smo 49 stanovalcev za 9 mesecev preselili v dve bivalni 

enoti v enoto Bokalce. Selitev smo skrbno načrtovali ter za izvajanje storitev zagotovili obstoječ 

kader in podrobnosti preselitev predstavili tudi svojcem. Konec septembra so se stanovalci 

vrnili v prenovljene prostore, 12. oktobra smo svečano otvorili prenovljene prostore.  

Skozi celo leto smo se še vedno občasno srečevali z okužbami s koronavirusno boleznijo, ki je 

od vseh nas zahtevala določene prilagoditve. Pri pojavu posameznih okužb smo ravnali v skladu 
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s strokovnimi smernicami. Nosili smo zaščitne maske, izvajali redna testiranja, izvajali 

aktivnosti v manjših skupinah in bili zadovoljni, da so obiski v letu 2023 potekali nemoteno. 

Nadaljevali smo z izobraževanjem zaposlenih, tudi s plačilom šolnine omogočili pridobivanje 

formalne izobrazbe določenim zaposlenim. V mesecu oktobru smo v skupinah za kakovost in 

v vodstveni skupini pričeli z novim krogom samoocenjevanja kriterijev v okviru modela 

kakovosti E-Qalin. 

V letu 2023 smo večino svojih misli in dejanj usmerili v dokončanje projekta prenove. S 

skupnimi močmi, medsebojnim usklajevanjem in reševanjem dnevnih izzivov nam je to tudi 

uspelo. Stanovalci in svojci ste vseskozi spremljali naše aktivnosti, nas pohvalili in tudi izrekli 

kakšno kritiko.  

Ja, naredili smo veliko delo, pa vendar nas v prihodnih letih čaka še veliko izzivov. V 

prihodnosti si bomo morali odgovoriti na vprašanje, kako bomo dnevno usklajevali delovne 

procese, zagotavljali zadostno število kadra za izvajanje storitev in vpeljevali nove vsebine v 

delo s stanovalci, čaka nas še obnova objektov C in D. Ne morem napovedati, kako bo dom 

videti čez 10 let, prepričana pa sem, da bomo zaposleni v naslednjih letih naredili vse, da bo za 

stanovalce in stanovalke dostojno in strokovno poskrbljeno. Na to, verjamem, imamo vpliv.  

Na koncu pa še zahvala stanovalkam in stanovalcem ter svojcem, da ste z naklonjenostjo 

spremljali prenovo enote Kolezija. Iskrena zahvala svojcem, ki ste kljub vsem omejitvam v 

večini z razumevanjem sprejemali našo skrb za vaše bližnje, nam zaupali in nam pošiljali 

spodbudne besede. Hvala, ker ste bili našim stanovalcem in nam zaposlenim v oporo. In 

nenazadnje iskrena zahvala tudi zaposlenim, ker ne obupate, ker vztrajate in vestno ter skrbno 

izvajate storitve oskrbe in zdravstvene nege ter rehabilitacije za stanovalce in ker še vedno 

najdete moč, voljo in energijo, da skupaj ustvarjamo domačnost bivanja našim stanovalcem. 

Dragocen prispevek k izvajanju delovnih nalog so tudi v zadnjem letu prispevali vsi 

prostovoljci in javni delavci, ki so sodelovali z našim domom. Velik poklon vsem. 

Sodelavci so se tudi v letu 2023 potrudili in zbrali prispevke za novo številko kolezijskega 

glasila Korenine, za katerega verjamem, da bo tudi tokrat vsebovalo zanimive vsebine in 

prispevke naših stanovalcev, njihovih svojcev in zaposlenih. Želim vam prijetno branje, 

ustvarjalcem glasila pa izrekam priznanje za izvrstno pripravljeno glasilo. 

Direktorica 

mag. Melita Zorec 
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Spoštovani stanovalci, stanovalke,  

 

42 let je minilo, odkar so v daljnem letu 1982 prvi stanovalci zasedli svoje sobe v novo 

zgrajenem domu enota Kolezija. In ravno tako smo v minulem letu 2023, po uspešno zaključeni 

obnovi doma, zopet naselili stanovalce v novo obnovljene prostore A bivalnih enot, kjer smo 

pridobili večje čajne kuhinje v nadstropjih, na terasi jedilnice zgradili paviljon, prenovili dnevne 

prostore, kuhinjo, jedilnico, toplotno postajo. Seveda je to največja sprememba v vseh letih 

delovanja enote Kolezija in hkrati tudi največja pridobitev za stanovalce in zaposlene v domu. 

Prvi vtisi, ki ste nam jih posredovali stanovalci po jesenski otvoritvi prenovljenih prostorov, so 

bili pozitivni, povedali ste nam, kako lepo je vse urejeno in opremljeno, z obrazov stanovalcev 

in obiskovalcev, ki opazujejo bivalno okolje, še vedno sijejo zadovoljstvo in odobravanje. Res 

je, temnorjave tone stavbnega pohištva in modro talno oblogo iz preteklosti je zamenjala 

moderna in elegantna srebrna barva, pohištvene površine so izvedene v rustikalnem hrastovem 

vzorcu, marelično barvo sten sob in hodnikov izpred obnove je zamenjala bela barva s pastelno 

rumenimi površinami izbranih sten v sobah stanovalcev. Kopalnice so prostornejše kot prej in 

opremljene s tuši, sprememba večine sob iz dvoposteljnih v enoposteljne je prinesla več bivalne 

površine in lažje gibaje za stanovalce ter lažje delo za zaposlene. Posebno poglavje pa so na 

novo dograjene sobe v mansardi A objekta, ki je bila prej neizdelana podstreha. Prvi vtis, ki ga 

dobi obiskovalec A3 bivalne enote, kot smo poimenovali novo izdelano mansardo, je obilje 

svetlobe, ki v prostor sije skozi strešna okna in osvetljuje vsak kotiček najprej skupnih bivalnih 

prostorov in kuhinje, pa tudi sob za stanovalce, ki so nanizane ob širokih vzdolžnih hodnikih. 

Drobna oprema in dodatki, ki jih v prostor prinesejo stanovalci in zaposleni, delujejo kot 

dekorativni elementi ob svetlih in umirjenih barvah stavbnega pohištva, sten in talnih oblog 

mansarde. Seveda nas je pred vselitvijo stanovalcev skrbelo, kako bodo sprejeli bivanje v 

»podstrešnih sobicah«, ki bi lahko pri marsikom vzbudile asociacije na kakšna stara zapuščena 

podstrešja z majhnimi in temnimi prostori, kjer so včasih prebivali starejši, pa tudi mlajši, a 

revni ljudje. Vendar je bila skrb odveč; stanovalci so si z veseljem opremili sobe s svojimi 

televizorji in manjšimi kosi pohištva, počutijo se varne, saj je sredi dnevnega prostora s steklom 

predeljen prostor, kjer svoje delo, kadar niso s stanovalci, opravljajo medicinske sestre, ki so 

dosegljive za hitro pomoč, če je potrebno, in na očeh stanovalcev. Posebej rad omenjam prijetna 

in živahna zakonca, gospo Natašo in gospoda Dušana v mansardni sobi, ki sta v prostor umestila 

pisano zofo za sedenje, izbrano z okusom, in ki je s svojo slikovitostjo v veselje in prijetno 

presenečenje vsakemu obiskovalcu.  
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Delo obnove je končano, izvajalci so zapustili dom. Marsikateri stanovalec jih bo pogrešal, saj 

so bili ob svojih raznolikih poreklih, navadah in jezikih prava popestritev dnevnega dogajanja. 

Kljub raznolikosti so se znali pogovoriti, pošaliti in izmenjati dnevne komentarje s stanovalci 

in zaposlenimi v domu. Ob zaprašenih oblekah in žuljavih rokah so bili prijazni in uvidevni,  

njihovi obrazi so bili kljub težkemu delu vedri, pogledi jasni in odkriti. Nekaterih, vključno z 

njihovimi imeni, stanovalci in zaposleni ne bomo pozabili. Verjamem, da je bila tudi njihova 

izkušnja dela v prostorih, kjer prebivajo stanovalci, za katere skrbijo številni zaposleni, nekaj 

posebnega in drugačnega od dela v novo zgrajenih stavbah brez stanovalcev. S strpnostjo, 

zaupanjem in razumevanjem smo zaposleni v domu skupaj z izvajalci reševali vse zaplete, ki 

so nastali med dolgotrajno obnovo.  

Ob zaključku prenove doma naj omenim še tiste, ki jih lahko imenujemo za junake prenove. To 

so, lahko rečemo, vsi naši stanovalci. Vsi si zaslužijo poimenovanje »junaki prenove«, toliko 

razumevanja, strpnosti in zaupanja stanovalcev smo bili zaposleni in izvajalci deležni s strani 

stanovalcev med časom obnove, ki za nikogar ni bil lahek. Ob hrupu, prahu, kapljanju vode, 

selitvah, takšnem in drugačnem direndaju so stanovalci kljub vsem težavam, ki jih tarejo, vedno 

izražali dobro voljo in potrpljenje ob vseh neprijetnostih, ki jih je prinašalo intenzivno delo na 

objektu. Ob vsem tem se mi misli vračajo k stanovalcu, ki konca obnove žal ni dočakal, a je 

vedno ob zahtevnih trenutkih vlival mirni optimizem – to je bil gospod Janko. Vsem težavam 

z zdravjem navkljub je vedno ohranjal optimizem in vedrino, bil je nepogrešljivi del družbe 

sostanovalcev ob kavomatu in skupinice igralcev taroka, dnevno je pokomentiral dogajanja v 

domu in izven in bil ob tem vedno dobronameren in prijaznih misli do vseh, ki jih je srečeval. 

S svojim notranjim žarom je prežemal vse ljudi, ki so bili v njegovi družbi, njegovi beseda in 

ocena sta bili trdni in zanesljivi, njegov komentar je bil odsev resnice, njegov svetel pogled je 

izražal razumevanje in sprejemanje vsega in vsakogar, takega kot je. Med junaki prenove želim 

imenovati še enega izmed naših stanovalcev, gospoda Andreja. Gospod je vključen v različne 

domske aktivnosti in skupine kot je Skupina za ohranjanje možganskih aktivnosti, s svojimi 

diapozitivi izvaja potopisna predavanja za sostanovalce, za kar se mu najlepše zahvaljujem in 

skupaj s sostanovalci tudi v letu 2024 želim še več predavanj. Njegova posebna vrsta aktivnosti 

pa je  kritično opozarjanje, tako v pisni kot v ustni obliki, na vse dogodke, s katerimi se srečuje 

v času svojega bivanja v domu in jih občuti kot moteče. Tako je med obnovo z budnim očesom 

opazoval dogajanje in izvajanje del, saj je bil v poklicnem življenju strokovnjak na področju 

investicij. Mnogokrat nam je izpostavil težave, s katerimi se je ob obnovi srečeval kot 

stanovalec in jih zaposleni v obilici dela morda nismo zaznali. Na podlagi njegovih opažanj 
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smo zaposleni lahko tudi odreagirali in posredovali pri izvajalcih del. Tako je kritični razum in 

dar za opazovanje gospoda Andreja pripomogel k naši večji pozornosti in pazljivosti izvajalcev, 

ter  s tem k manjši obremenitvi stanovalcev med naporno obnovo objektov. Ne morem tudi 

mimo omembe enega od predstavnikov izvajalcev, to je delovodja Irfan, ki je s svojo 

predanostjo delu, vestnostjo in čutom za stanovalce velikokrat pripomogel temu, da so 

stanovalci čim manj občutili težave, ki jih je prinašala obnova. Delovodja Irfan je med 

stanovalci, zaposlenimi in izvajalci del stkal razumevanje, prijaznost in prisrčnost, ki so 

presegali običajni poslovni model odnosov. Pri obnovi je bil nepogrešljiv in je med 

najzaslužnejšimi za uspešno dokončanje del. Na tem mestu se mu tudi v svojem imenu iskreno 

zahvaljujem in želim, da vedno ostane tak kot je bil v našem občutljivem okolju doma starejših.  

Obnova je končana in sedaj nas čaka novo delo in sicer v dnevni red ponovno uvesti vse tiste 

aktivnosti, ki so v skoraj dveh letih obnove zastale, in v vsakdanje življenje vpeljati tudi nove 

dejavnosti in načine dela, ki bodo stanovalcem omogočili izrabo novo pridobljenih prostorov, 

pa tudi večjo samostojnost in odločanje o samih sebi ter o stvareh, ki jih želijo početi med 

svojim bivanjem v domu.  

Plesna skupina z voditeljema Majo in Petrom je že pričela s svojim delom, bolje rečeno plesom. 

Skupina za ohranjanje možganskih aktivnosti z mentorico prostovoljko prof. Olgo Paulič je 

organizirala uvodno predavanje in umetnostno zgodovinsko delavnico z obravnavo tematike 

Trnovega kot zgodovinsko arhitekturnega bisera Ljubljane. Mentorica umetniške skupine Arti, 

ki je tri desetletja ustvarjala v prostorih enote Kolezija, prostovoljka ing. Marija Cerar se je 

obvezala, da bo skupaj s stanovalci na umetniških delavnicah poskrbela za izdelavo najmanj 24 

slik v okvirjih, s katerimi bomo opremili zaenkrat še prazne stene in prostore hodnikov 

obnovljenih A1 in A2 bivalnih enot doma. 

Domsko življenje se po naporni obnovi obrača v novo smer. To je smer izgradnje drugačnega 

modela življenja in dela v bivalnih enotah, ki so obnovljene. Novo pridobljeni in obnovljeni 

prostori nam to omogočajo. S tem bo izpolnjen cilj, ki smo si ga zaposleni zadali v letu 2016, 

ko smo se kljub slabim obetom za izvedbo podali na naporno pot obnove. Obnove, ki ne obsega 

samo prenove prostorov, temveč tudi prenovo načina dela zaposlenih in organizacije življenja 

stanovalcev, ki je usmerjena na individualnost stanovalca in na poglobljene odnose med 

stanovalci ter zaposlenimi, ki skrbijo zanje.  

Vodja enote Kolezija 

Viljem Dolenc 
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E-Qalin in merjenje zadovoljstva stanovalcev, svojcev in 

zaposlenih 

 

Zadovoljstvo stanovalcev 

 

V okviru modela kakovosti E-qalin vsako leto z anketnim vprašalnikom, ki ga pripravi zunanji 

izvajalec Skupina FABRIKA, merimo zadovoljstvo stanovalcev. Zadovoljstvo ocenjujemo z 

vprašalnikom, ki je enak za vse domove, sodelujoče v anketiranju. Na ta način je stopnja 

zadovoljstva naših stanovalcev primerljiva s stopnjo zadovoljstva stanovalcev, ki so nastanjeni 

v drugih domovih, ki sodelujejo pri merjenju. V letu 2023 so bili stanovalci v obeh naših enota 

zadovoljnejši kot v preteklih letih. V enoti Bokalce so bili celo najbolj zadovoljni v zadnjih 

petih letih. Stopnja zadovoljstva na lestvici od 1 do 5  je bila 4,38. V enoti Kolezija je bila 

stopnja zadovoljstva stanovalcev še nekoliko višja in je znašala kar 4,46, kar je višje od 

povprečja zadovoljstva vseh domov, ki sodelujejo v merjenju. Višjo stopnjo zadovoljstva smo 

izmerili le leta 2019. Stanovalci v enoti Kolezija so bili najbolj zadovoljni s storitvami 

zdravstvene nege v Domu (zdravila, oskrba ran, infuzije, odvzem krvi in inhalacije); povprečna 

ocena pri tem elementu je znašala kar 4,74.  Najmanjšo stopnjo zadovoljstva, 3,98, pa so izrazili 

pri elementu Zadovoljstvo s hrano v Domu (okus hrane, …). 

 

Zadovoljstvo svojcev 

Merjenje zadovoljstva svojcev smo tudi v letu 2023 izvajali klasično in z uporabo spletne ankete 

portala 1KA. Vsi svojci, ki so zabeleženi kot prvi kontakti, so prejeli vprašalnik po elektronski 

ali navadni pošti. K reševanju smo pridobili nekoliko manjše število svojcev, saj je anketo 

izpolnilo le 32 oseb. Splošno zadovoljstvo svojcev je bilo nižje kot pretekla leto, najniže v 

zadnjih petih letih. Svojci so svoje zadovoljstvo z našim delom ocenili z oceno 4,09. Nižjo 

stopnjo zadovoljstva pripisujemo okoliščinam, povezanim z obnovo Doma, saj je bilo delo in 

življenje v Domu zelo zaznamovano z gradbenimi deli, ropotom in selitvami znotraj doma ter 

v enoto Bokalce in nazaj. Svojci so bili ponovno najbolj zadovoljni z elementom Zadovoljstvo 

z delom in odnosom socialne službe, saj so ga ocenili z visoko oceno, 4,55. Najmanj zadovoljni 

so bili, pričakovano, z urejenostjo okolice doma, ta element so ocenili z 3,43.  
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Kot smo pričakovali, se je zadovoljstvo s tem elementom zadovoljstva zaradi prenove začasno 

znižalo. 

 

Kot smo pričakovali, se je zadovoljstvo s tem elementom zadovoljstva zaradi prenove začasno 

znižalo. 

 

Merjenje zadovoljstva zaposlenih  

Pri merjenje zadovoljstva zaposlenih smo se v letu 2023 razveselili večjega števila sodelujočih 

v anketi. Zadovoljstvo zaposlenih smo merili na dva načina, klasično, z uporabo natisnjenih 

anket, in z uporabo spletne ankete portala 1KA. Zaposleni so bili povprečno enako zadovoljni 

kot lani. Najbolj so bili zadovoljni z elementom Zadovoljstvo s sodelovanjem znotraj ožjega 

delovnega tima. Zadovoljstvo s tem elementom so ocenili z 4,25. Najmanj so bili zadovoljni z 

elementom Izbira dodatnih izobraževanj. Tu je povprečje zadovoljstva vseh zaposlenih znašalo 

le 3,31. Zaposleni so podali 23 pohvala, 14 pripomb in 15 predlogov.  

Sistematično in dolgoletno spremljanje zadovoljstva vseh, ki se srečujemo v Domu, prispeva k 

boljšemu načrtovanju našega dela. Vsem, ki sodelujete pri merjenju zadovoljstva se ponovno 

zahvaljujemo za sodelovanje.  

 

Pomočnica direktorice za strokovne zadeve 

mag. Barbara Purkart 
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Da se turistični vlakec ustavi pred kolezijsko enoto Doma starejših občanov Ljubjana Vič-Rudnik 

se ne zgodi prav pogosto – oziroma se je zgodilo prvič, odkar Dom stoji. Zasluga za to gre 

ljubljanskemu županu, gospodu Zoranu Jankoviću, ki je prisluhnil našim željam in nam obljubil, 

da nas bo vlakec 1. junija počakal na našem naslovu na Kopališki 10. Takoj je stekla organizacija 

in poizvedba, če si stanovalci želijo na izlet skozi mesto do gradu, kjer bi imeli krajši postanek in 

se nato odpeljali nazaj v Dom. Seveda je bilo zanimanje presenetljivo veliko, z nekaterimi 

stanovalci pa smo se morali pogovoriti in jim pojasniti, zakaj se nam ne morejo pridružiti. Vlakec 

namreč ni prilagojen invalidom oziroma osebam na invalidskih vozičkih, ki potrebujejo več 

pomoči. Čeprav smo želeli s seboj odpeljati tudi stanovalce na invalidskih vozičkih, to žal ni bilo 

mogoče. Upoštevali smo tudi to, da nas je številčno lahko največ 29. Skupaj nas je bilo nazadnje 

25, vendar se nismo v takem številu še nikoli odpravili na dopoldanski izlet do centra mesta ali na 

grad. Kot je opisala ena od udeleženk izleta, je pot potekala takole: »Peljali smo se po lepi Ljubljani, 

polni zelenja, cvetja, visokih dreves in polni turistov, od katerih se jih je nekaj peljalo z nami v 

sosednjem vagonu. Med vožnjo smo poslušali o zgodovini Ljubljane in na plan so privrela 

marsikatera čustva. Pri nekaterih spomini na dan, ko so se poročili na gradu ali na magistratu, pri 

drugih pa spomini na daljše sprehode iz centra mesta, po sprehajalnih poteh proti gradu in mogoče 

obisk kakšne predstave.« Stanovalka je na moje vprašanje, kdaj je bila nazadnje na gradu, 

odgovorila: »Leta 2001, takrat, ko sem se tam poročila, in sedaj sem ga po 22 letih ponovno 

obiskala.« Po povratku v Dom je svoje spomine delila tudi z nami. Nasmeh in dobra volja ob 

povratku sta povedala vse in upamo, da bomo to doživetje še kdaj ponovili. 

 

 

IZLET NA LJUBLJANSKI GRAD S TURISTIČNIM 

VLAKCEM URBANOM 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

Delovna terapevtka 

Roza Micevska 
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»Jesen je že! Močnό se je shladilo. 

Glej dežne kaplje! Listje pa odpada. 

Bojim se, mož, nenadnega prehlada: 

kupiti moram si toplejše krilo!« – 

  

»Kot ženska misliš le na oblačila, 

a mene mučijo skrbi še druge: 

če reke znova planejo iz struge, 

če energija se bo podražila …« – 

  

»Nataknil si je Floki rokavice …« – 

»Ne nizke zunanje temperature 

kot tudi ne toplejša splošna klima, 

  

razvoj prihodnji me pri nas zanima 

in sila gospodarstva naše Kure. 

Ta moč hladί se, berem tu novice.« 

 

 

OHLADITEV 

 

  

Jana Kolarič 
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OPRAVLJANJE PRAKTIČNEGA POUKA EME IN LEE 

IZ FRANCIJE 

V mesecu aprilu sta se nam pridružili dve dijakinji srednje zdravstvene šole iz Francije, ki sta 

pri nas opravljali tritedenski praktični pouk v okviru mednarodne izmenjave.  

V prvih dneh sta bili dekleti po imenu Ema in Lea precej prestrašeni, zadržani, kar nekaj težav 

pa nam je predstavljalo tudi sporazumevanje. Kljub osnovnemu znanju angleščine smo imeli 

kar precej izzivov. Na srečo nam je bila pri tem v pomoč moderna tehnologija (Google 

prevajalnik), ki nam je tako besedno kot govorno pomagal prevesti francoščino v slovenski 

jezik.  

Dekleti sta se po nekaj dneh lepo vključili v domsko življenje. Ker sta prišli ravno v času 

prenove enote Kolezija, ko je bilo 49 stanovalcev preseljenih v enoto Bokalce, sta nekajkrat 

obiskali ter pomagali pri različnih aktivnostih tudi na dveh bivalnih enotah v enoti Bokalce. 

Pomagali sta pri različnih aktivnostih, na primer pri kreativnih delavnicah, balinanju, družabnih 

igrah, na sprehod sta spremljali ali z invalidskim vozičkom peljali tudi kakšnega stanovalca ali 

stanovalko. Na pevskih aktivnostih sta nam skupaj zapeli tudi nekaj francoskih pesmi.  

V okviru miselnih aktivnosti smo enkrat izvedli učno uro francoskega jezika. Ema in Lea sta 

stanovalce naučili, kako se po francosko predstavimo ter povemo nekaj osnovnih stvari o sebi. 

Nato smo s stanovalkami prek Google prevajalnika dekleti spraševali, kako se francosko 

pravilno izgovorijo različne vrste sadežev, zelenjave, predmetov, živali ter karkoli zanimivega 

nam je v tistem trenutku padlo na pamet.  

Ko se je izmenjava 

počasi bližala koncu, sta 

izrazili željo, da bi pekli 

palačinke. Seveda se 

nam je zdela ideja zelo 

zanimiva, zato smo se 

odločili, da bomo v treh 

bivalnih enotah izvedli 

gospodinjsko aktivnost 

– peko palačink. Dekleti 

sta pripravili maso ter  
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stanovalcem spekli palačinke. Stanovalci in stanovalke so si po lastni izbiri nato namazali 

različne nadeve.  

Opravljanje praktičnega pouka francoskih dijakov v enoti Kolezija počasi postaja vsakoletna 

tradicija, ki jo kljub izzivom s sporazumevanjem vsako leto z veseljem sprejmemo ter s tem 

tudi stanovalcem popestrimo življenje v Domu.  

 

  

Delovna terapevtka animatorka 

Tjaša Šeliga 
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POMLAD 

 

Pomlad prihaja skozi sončna vrata, 

pod njenimi dlanmi brsti zelena trata, 

priklanjajo se sramežljivo beli zvončki, 

trobentice rumene so kot drobni sončki. 

V radosti zdaj zapoj srce veselo. 

Vse, po čemer si vso zimo hrepenelo,  

zdaj se pred tabo razodeva 

in z vso močjo radostno prekipeva. 

Gole veje drevja bodo kmalu oživele, 

med zelenjem drobne ptičice zapele, 

spletle si gnezda, za naraščaj skrbele, 

veselje vsepovsod že prekipeva. 

Z ljubeznijo se vsa narava že odeva. 

Zajemi jo v srce, podari jo naprej, 

saj za ljubezen ni nobenih mej. 

  

 

Stanovalka 

Ida Sonja Rojko 
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Sem ena od mnogih udeležencev raznovrstnih dejavnosti, za katere poskrbita delovni terapevtki, 

ki se zelo trudita, da nam priskrbita takšne najbolj priljubljene. Tako je zelo željena in najbolj 

obiskana plesna delavnica, ki jo vodita profesionalni plesni par Maja in Peter. Oba poklicna 

plesalca imata znanje za animacijo največ domačih gostov! Vsi navzoči sodelujemo pri plesu s 

plesnimi gibi rok, nog, glave in petjem.  

Plesna glasba se večinoma izvaja v slovenskem jeziku. Besedilo pesmi je vsem znano in tako 

istočasno s plesom tudi pojemo, kar zelo popestri program in zadosti priljubljenosti slovenskih 

besedil.  

Še enkrat se zahvaljujemo delovnima terapevtkama za izbiro programa in za pogosto plesno 

prireditev, celo večkrat na mesec.  

K plesu pripeljejo z vozički tudi manj gibljive, ki se radi spominjajo plesov iz svoje mladosti, v 

dvorani vladata pravi smeh in veselje. 

Vodja plesnega para g. Peter vsakokrat zapoje tudi solo pesem, ki je vsem znana, in tako lahko še 

mi ostali mrmramo in ga spremljamo. Hvala!  

 

PLESNA DELAVNICA S PROFESIONALNIM 

PLESNIM PAROM 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

     

Stanovalka 

Marija Kolarič 
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Pomlad veselo pot poletju že pripravlja, 

nevihte gromke perejo nam zemljo in nebo, 

od polj in travnikov se radostno poslavlja, 

neutrudno večnost časa nam vrti kolo. 

Sonce zlato se z neba toplo nam smeje, 

žarki dan za dnem toplejši so, 

lahni veter plazi se skozi goste veje, 

a komaj malo nam shladi telo. 

Gradaščica čez noč je dvignila gladino, 

hitreje teče in nemirno valovi, 

a pred Ljubljanico se zniža in razširi 

in vsa srečna ji v naročje pohiti. 

A glej! Tam nutrij dvajset se lovi po vodi, 

neumorno se življenja veseli, 

skupina vsa na zajtrk pridno hodi 

v vrtove bližnje, kjer solata jim diši. 

Ne orjejo in ne sadijo, 

brezskrbno kar tako živijo 

vse dni kot na peščeni plaži, 

a kdor hoče, se na soncu praži. 

Le da poln je trebušček 

in da se sveti kožušček. 

 

POLETJE 

 

Stanovalka 

Ida Sonja Rojko 
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LJUBLJANSKI ZMAJ  

  
Prijat'lji, poznate ljubljanskega zmaja, 

na trgu zeleno solato prodaja. 

Kar pa solate v prodajo ne gre, 

zmaj ljubljanski rad sam poje. 

Vsak dan na kupe solate pohrusta, 

da ima že vsa zelena usta. 

Zelena so krila in trebuh in rep, 

ko v sončno jutro zleti na potep. 

Na Golovec, Rožnik in grad še pogleda, 

na klopcah ob reki zvedavo poseda. 

Zvečer, ko utrujen na mostu pristane, 

prižigajo mestne luči se zaspane, 

zeleno žarijo njegove oči 

tja med zvezdne, pozne noči. 

 

 

Stanovalka 

Ida Sonja Rojko 
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GOSPODA MNOGIH TALENTOV  
 

Ne dogaja se prav pogosto, da ima kdo od naših stanovalcev na stenah svoje sobe obešene slike, 

ki jih je sam naslikal. Takšen je g. Stanislav Grošelj, ki je poleg opravljanja poklica 

elektroinženirja v življenju počel še marsikaj drugega. Med drugim slikal, izdeloval unikatne 

lesene makete jadrnic, plesal ter pel v pevskem zboru. 

Že prvič, ko sem vstopila v njegovo sobo, mi je pogled obstal na dveh slikah, ki visita na steni. 

Bila sem prepričana, da sta to sliki znanega umetnika, vendar mi je gospod odgovoril, da jih je 

naslikal sam. Ker se težko izraža, sem prosila njegovo ženo, gospo Nado, da mi kaj več pove o 

tem, s čim vse se je ukvarjal. Poleg tega, kar sem že izvedela od gospoda Stanislava samega, 

mi je povedala, da je nekaj let pod mentorstvom slikal v Centru aktivnosti starejših na Tržaški 

ulici v Ljubljani in že pri njih skupaj z ostalimi člani skupine razstavljal v prostorih Centra. 

Omenila je še, da je bil plesalec, ki je plesal v plesni šoli Jenko, kjer sta se tudi spoznala. Skupaj 

sta plesala še v Boleru ali pa z znanci obiskovala različne plesne prireditve in z velikim veseljem 

plesala. Najprej sem jo seveda prosila, če sama napiše ta članek, a je rekla, da to raje prepusti 

meni, da pa bo priskrbela podatke za vsebino. Vprašala sem jo, če se strinja, da bi nekaj slik 

razstavili v našem domu. Bila je za in že se dogovarjava, kako bi to izvedli. Na otvoritev 

razstave bi povabili pevski zbor, pri katerem je gospod pel, dogovori pa že potekajo. 
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Drugi nadarjeni gospod je Franc Bračko. Tudi njegovo sobo krasita sliki, ki jih je naslikal sam. 

Slika od osemnajstega leta, že v osnovni šoli pa je likovni pedagog prepoznal njegov talent, saj 

so njegove slike izstopale od ostalih. Predlagal mu je, naj se vpiše v likovno sekcijo, kar je tudi 

storil. Slike, ki jih je takrat ustvarjal, so bile razstavljane ob različnih priložnostih. To je bila 

zanj velika vzpodbuda za nadaljnje delo. Likovno sekcijo je obiskoval deset let, slikal pa je tudi 

doma. Pravi, da se je od vseh pedagogov največ naučil od g. Slavka Koresa. Na balkonu si je 

uredil atelje, kjer je slikal motive, ki jih je imel pred seboj; pri tem je uporabljal tempera barve, 

oljne barve, slikal pa je tudi akvarele. Med njegovimi slikami je tudi nekaj portretov. Večkrat 

so ga znanci prosili, da jim naslika sliko za v domačo hišo ali pa za darilo, denimo prijatelju, ki 

je praznoval Abrahama. Seveda jim je ustregel. Pove: »Večkrat sem na izletih s fotoaparatom 

naredil dobro fotografijo, ki sem jo kasneje naslikal.« Veliko je potoval, enkrat letno sta šla z 

ženo na daljše potovanje, kjer je med drugim obiskoval razstave slikarjev in kupoval njihove 

reprodukcije. Tudi doma je večkrat kupil kakšno sliko znanega slikarja, ki mu je bila všeč. 

Spomni se, da je nekdo ob neki priložnosti izrekel: »Zakaj slavljencem kupujemo različne vaze 

in rože, kupimo jim raje kakšno umetniško sliko!« Ta nasvet je upošteval.  

Gospoda večkrat povabim na likovne delavnice, ki jih organiziramo v Domu, vendar se jim 

zadnje čase raje izogne. Že ve, zakaj. V spremstvu svoje žene pa se je udeležil obiska Narodne 

galerije, kjer smo si ogledali Rembrandtovo razstavo. Obisk razstave je bil sicer njegov predlog. 

Gospodu Bračku sem predlagala, da bi v Domu razstavili nekaj njegovih slik. Ob tem obžaluje, 

da zaradi bolezni ne more domov, da bi sam izbral slike, ki bi jih razstavil, za kar je zelo žal 

tudi meni. Mogoče pa se vendarle zgodi tudi to. 

  Delovna terapevtka 

Roza Micevska 
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V Domu starejših občanov Ljubljana Vič-Rudnik, enota Kolezija, je dne 12.10.2023 potekala 

proslava ob otvoritvi prenovljenih prostorov Doma. Po 18. mesecih dela so se stanovalci lahko 

ponovno vselili v sobe, sedaj opremljene s tuši in sanitarijami. Do takrat je 50 stanovalcev začasno 

bivalo v Domu na Bokalcih.  

Poleg visokih gostov, ki so se udeležili proslave, smo lahko tudi zaposleni in stanovalci spremljali 

pester program. Med udeleženci so bili državni sekretar na Ministrstvu za solidarno prihodnost, 

pristojen za področje dolgotrajne oskrbe, dr. Luka Omladič, župan mesta Ljubljane g. Zoran 

Jankovič, predstavniki sindikata, predsednica skupščine SZS ga. Valerija Lekić Poljšak in drugi.  

Slavnostni govorci so bili državni sekretar dr. Luka Omladič, ki je med drugim povedal, da je 

pristojno ministrstvo pomagalo z investicijami pri prenovi doma ter da je vizija ministrstva za v 

bodoče, da bi enoposteljna soba v domovih postala standard.  

Župan g. Zoran Jankovič je med drugim izpostavil, kako že 17 let prosi, da bi se zgradil nov dom, 

ter da je skrajni čas za izgradnjo novega doma v Ljubljani, ki bi bil v lasti države. Omenil je tudi, 

da bo tudi v bodoče prisluhnil našim željam in obljubil, da bo turistični vlakec naše stanovalce 

popeljal na Ljubljanski grad in sicer s štartom prav pred domom.  

Direktorica Doma mag. Melita Zorec je tudi med drugim izrazila ponos, da vodi ta dom, ki ima 

najboljše stanovalce in najboljše zaposlene. Izpostavila je, da smo vsi skupaj med prenovo pokazali 

visoko stopnjo potrpežljivosti, čeprav ni bilo lahko. Hrup, prah in še kaj je bilo v teh 18 mesecih 

stalnica, vendar je obstajala močna kolektivna volja, saj smo se zavedali, da bo potem toliko bolje.  

Predstavnica stanovalcev ga. Marijana Ogrin je povedala: »Vemo, da ni bilo enostavno organizirati 

poteka del in vse usklajevati z izvajalcem, da ne bi mi stanovalci preveč občutili motečih dejavnikov. 

Hvaležni smo vodstvu Doma, da nam je omogočalo kolikor toliko nemoteno bivanje in da smo lahko 

opravljali vsakdanja dela. Moram pohvaliti ažurnost in prilagodljivost zaposlenih, da nismo bili v 

celoti prikrajšani za udeležbo v različnih dejavnostih. Tudi za razvedrilo in zabavo je bilo 

poskrbljeno. Vsi stanovalci smo vodstvu Doma in vsem ostalim delavcem iskreno hvaležni, da se je 

obnova tako dobro odvijala in čestitamo vsem za opravljeno delo. 

Stanovalka ga. Ivana G. je posebej za to priložnost napisala pesem z naslovom »Naš Dom« in jo 

tudi prebrala. 

 

DOM KOLEZIJA PRAZNUJE 

  



23 
 

  

Ob začetku proslave je operna pevka Natalija Banič zapela slovensko himno, nastopili pa so še 

pevski zbor »Vokalci«, ki ga sestavljajo zaposleni iz enote Bokalc, in profesionalni plesni par Maja 

Pucelj in Peter Fileš. 

Teden dni kasneje je za stanovalce potekala proslava s piknikom, na kateri je nastopil ansambel 

»Stari mački«; nekaj stanovalcev je tudi zaplesalo ob dobri glasbi. 

Pred piknikom je potekalo snemanje za oddajo Dobro jutro, kjer so bile intervjuvane tri stanovalke: 

Ivana Giehler, Marijana Ogrin in Darinka Smrekar. Pripovedovale so o tem, koliko časa so v domu, 

kaj je bil vzrok njihovega za prihoda v dom ter kaj vse tukaj počnejo. 

 

 

Delovna terapevtka 

Roza Micevska 
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Slovesnost ob 40. obletnici Doma starejših občanov 

Ljubljana Vič-Rudnik, enota Kolezija, ter otvoritvi 

prenovljenih prostorov - sporočilo medijem  

 

Ljubljana, 12. oktober 2023 - Danes je v javnem socialnem varstvenem zavodu DSO Ljubljana 

Vič-Rudnik, enota Kolezija, potekala slovesnost ob 40. obletnici doma ter otvoritvi 

prenovljenih prostorov. Od marca 2022 pa do oktobra letos je namreč potekala prenova dela 

enote Kolezija, ki je bila skoraj v celoti financirana z evropskimi sredstvi React EU. V sklopu 

prenove, ki je stala 6,5 mio EUR, so bili prenovljeni stavba A z nadgradnjo dvigala in 

podstrešja, jedilnica in kuhinja z umestitvijo prezračevanja in ohlajevanja v kuhinji in pralnici, 

na ravni strehi objekta B pa je bil zgrajen montažni objekt. Prenova je terjala veliko prilagajanja 

stanovalcev, svojcev in zaposlenih, vendar je bilo vredno. Nadgradnja in obnova enote 

Kolezija namreč omogoča varnejše, ustreznejše in sodobnejše bivalne pogoje stanovalcev 

in lažje izpolnjevanje njihovih psihosocialnih in življenjskih potreb, boljše možnosti za 

preprečevanje širjenja okužb in boljše pogoje za delo zaposlenih. Kot je na današnji 

slovesnosti spomnila mag. Melita Zorec, direktorica DSO Ljubljana Vič – Rudnik, je enota 

Kolezija dom, ki so ga pred malo več kot 40-imi leti zgradili "naši starši, prijatelji in znanci s 

samoprispevkom". Stavba arhitekta Ivanjška je skozi leta ohranila zunanjo podobo, notranjost 

pa se je z leti spreminjala, zadnja leta pa je bilo jasno, da bo potrebna temeljita prenova. Tako 

od leta 2017 tečejo aktivnosti, potrebne za rekonstrukcijo in prenovo enote Kolezija. Kot 

poudarja direktorica, je razpis React EU ključen, da so se dolgoletna prizadevanja za obnovo 

lahko uresničila. "Za nami so dolgi meseci ropota, usklajevanja, okrnjenih prostorov za 

skupinske aktivnosti, zmanjšanega števila stanovalcev zaradi prenove in preselitve v enoto 

Bokalce, zamakanja ob jesenskem dežju, začasne preselitve prostorov ambulante in uprave. 

Vendar nam je uspelo. Iskrena zahvala našim potrpežljivim stanovalcem in svojcem. Ko ste 

sprejeli preselitev v drugo enoto, ste omogočili izvedbo tega projekta," poudarja mag. Melita 

Zorec. "Vemo, da ni bilo enostavno organizirati poteka del in vse usklajevati z izvajalcem, da 

ne bi mi stanovalci preveč občutili moteče dejavnike. Hvaležni smo vodstvu Doma, da nam je 

omogočalo kolikor toliko nemoteno bivanje in da smo lahko opravljali vsakdanja dela. Moram 

pohvaliti ažurnost in prilagodljivost zaposlenih, da nismo bili v celoti prikrajšani za udeležbo v 

različnih dejavnostih. Tudi za razvedrilo in zabavo je bilo poskrbljeno. Vsi stanovalci smo 

vodstvu Doma in vsem ostalim delavcev iskreno hvaležni, da se je obnova tako dobro odvijala 
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in čestitamo vsem za opravljeno delo," je na slovesnosti ob otvoritvi dejala Marijana Ogrin, 

stanovalka enote Kolezija. Kot je spomnila Valerija Lekić Poljšak, predsednica skupščine 

Skupnosti socialnih zavodov Slovenije (SSZS), je v tem domu SSZS naredila prve korake k 

povezovanju socialnih zavodov. Tako so se vodstva socialnih zavodov vrsto let srečevala na 

sestankih in strokovnih srečanjih pod streho enote Kolezija. Tako je Skupnosti socialnih 

zavodov Slovenije prav tukaj z dolgoletnim zdravnikom v enoti Kolezija dr. Vincencem 

Logarjem ter zaposlenimi v zdravstveni negi enote Kolezija postavila temeljne pravice na 

področju izvajanja zdravstvene dejavnosti, tako zdravljenja kot zdravstvene nege. Prav 

tako je določila osnovne standarde potrebnih znanj, kompetenc in izkušenj pri izvajanju 

osnovne in socialne oskrbe ter oblikovala program izobraževanja v obsegu 120 ur, ki je bil 

osnova za izobraževanje zaposlenih v zdravstveni negi in oskrbi.  

Dr. Luka Omladič, državni sekretar, pristojen za področje dolgotrajne oskrbe, je poudaril, da 

je danes praznik tudi za zaposlene na ministrstvu, ki so sodelovali pri projektu. Izpostavil je 

dobro sodelovanje in zadovoljstvo ob pravočasnem in uspešnem zaključku prenove, kar ni 

samoumevno. Kot Trnovčan je izrazil zadovoljstvo, da sta Trnovo in Kolezija, zahvaljujoč 

dobremu delu Doma, prijazen prostor za starejše. Zagotovil je, da si bo ministrstvo prizadevalo, 

da se bivanjske možnosti v domovih izboljšajo, da bodo sčasoma enoposteljne sobe standard, 

in napovedal, da bodo imeli domovi pri obnovah in gradnjah strokovno pomoč ministrstva pri 

doseganju strokovnih in arhitekturnih standardov. Zoran Janković, župan MOL, se je vodstvu 

doma zahvalil za izjemno sodelovanje in zaposlenim v zahvalo za predano delo podaril 

Plečnikovo srce. Pozdravil je prizadevanja ministrstva za gradnjo novih domov iz izpostavil 

tovrstno potrebo v Ljubljani. Prav tako je izrazil željo, da bi bilo delo zaposlenih v domovih 

bolje vrednoteno, saj si to nedvomno zaslužijo.  

Slovesnost je spremljal kulturni program. Predstavili so se pevka in učiteljica solo petja 

Natalija Banič, profesionalni plesni par Maja Pucelj in Peter Fileš in vokalna skupina 

zaposlenih Vokalce. Stanovalka doma Ivana Giehler pa nas je razveselila s pesmijo, ki jo je 

napisala prav za otvoritev doma. Z njeno knjižno zbirko pesmi ter s priložnostim glasilom smo 

razveselili vse udeležence današnje slovesnoti ob 40. obletnici enote Kolezija ter otvoritvi 

prenovljenih prostorov.  
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DOM SE OBNAVLJA 

 

 

Naš dom Kolezija se obnavlja, 

poletje od nas se poslavlja. 

Jesensko listje počasi naletava na tla, 

naznanja jesen, ki bo prišla. 

 

Morda koga od nas več ne bo. 

Vseeno smo veseli, da bo drugim lepo. 

 

Gradaščica bo še naprej žuborela, 

s sabo nosila naše želje, hrepenenje, 

v majhni ladjici brez krmarja, 

v svet brez naslova, 

ki ne obrne nazaj. 

 

Kam skrila boš naš duševni nemir? 

V večni izvir. 

 

Stanovalka 

Ivana Giehler 
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ZAHVALA STANOVALKE ANTONIJE ŠTUCIN  
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V okviru modela kakovosti E-Qalin smo vodje in ključni zaposleni izvedli projektno nalogo ter 

oblikovali vizijo DSO Ljubljana Vič - Rudnik za naslednje petletno obdobje.  

Na dveh delavnicah o oblikovanju vizije smo se najprej ozrli v preteklost in se skupaj spomnili, 

kaj vse smo v Domu uresničili v minulih petih letih. Sledila sta pogled naprej in skupno 

načrtovanje dela za naslednjih pet let. Vizija nagovarja aktualne zadeve na področju investicij 

in programov dela s stanovalci, svojci ter zaposlenimi v Domu.  

Verjamemo, da bomo s skupnimi močmi, medsebojnim sodelovanjem, zagnanostjo in 

doslednostjo uspešni pri uresničitvi postavljene vizije. 

 

VIZIJA DOMA STAREJŠIH OBČANOV LJUBLJANA VIČ – RUDNIK 

ZA OBDOBJE 2021–2026 

 

Leta 2026 smo dom prijaznih, ustvarjalnih, dobronamernih, srčnih, strokovno usposobljenih, 

športno aktivnih in motiviranih zaposlenih. Imamo zapolnjena vsa prosta delovna mesta. Naši 

notranji procesi so optimizirani, zato imamo več časa za delo s stanovalci. Zagotavljamo 

empatičen vzajemni odnos med zaposlenimi, stanovalci in svojci. Na spremembe se odzivamo 

hitro, ustrezno in profesionalno. V sklopu DPP (družini prijazno podjetje) in PRZ (promocija 

zdravja) imamo razširjen nabor storitev in aktivnosti za zaposlene z namenom promocije 

zdravja na delovnem mestu in dobrega usklajevanja poklicnega in družinskega življenja. 

Pri delu izhajamo iz potreb in želja stanovalcev. V delo redno vključujemo prostovoljce, 

zunanje sodelavce in predstavnike različnih lokalnih organizacij ter ustanov. Uvajamo nov 

koncept integrirane oblike dela z osebami z demenco. Osnovno zdravstveno dejavnost 

zagotavljamo v skladu s splošnim dogovorom. V načrtovanje dela s stanovalci sistematično 

vključujemo njihove svojce. Svojci sodelujejo tudi na družinskih sestankih in pri paliativni 

oskrbi. Delo s stanovalci v enoti Kolezija poteka na podlagi koncepta kulture usklajenih 

odnosov. V obnovljenih prostorih enote Kolezija organiziramo delo v gospodinjskih skupinah. 

Leta 2026 smo obnovili objekte A, B in delno C v enoti Kolezija ter izboljšali kakovost bivanja 

in pogoje dela v enoti. Izdelali smo investicijsko in gradbeno dokumentacijo za novogradnjo v 

enoti Bokalce. Izboljšali smo energetsko učinkovitost zgradb in zmanjšali ogljični odtis. 

Nadaljujemo z izvajanjem brezpapirnega poslovanja in uporabo sodobnih tehnologij. 
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Vsak zaposleni je vključen v vsaj eno aktivnost iz nabora E-Qalin in PRZ ali koristi vsaj en 

ukrep DPP. S svojci stanovalcev aktivno sodelujemo pri izboljševanju kakovosti naših storitev.  
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DOGODKI V LETU 2022 

JANUAR 

 9.1. –  Obisk Rdečih noskov  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 12.1. – Stanovalec mag. Andrej Pavlič je stanovalcem pripravil 

predstavitev z naslovom: Teden dni odklopa z jadrnico po otokih srednje 

Dalmacije 

 

 19.1. –  Praznovanje 100 let naše stanovalke 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 23.1. –  Obisk Rdečih noskov 

 

 27.1. – Stanovalec mag. Andrej Pavlič je stanovalcem pripravil 

predstavitev z naslovom: Romanje po dolini Glinščice ter romanje k Mariji 

Snežni na Kredarico 
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FEBRUAR 

 3.2. – S skupino stanovalcev obisk OŠ Kolezija in prireditve, posvečene 

Francetu Prešernu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 6.2. – Predstavitev domskega glasila Korenine stanovalcem 

 

 13.2. –  Obisk Rdečih noskov 

 

 20.2. –  Obisk Rdečih noskov 

 

 21.2. – Pustno rajanje s profesionalnim plesnim parom Majo Pucelj in 

Petrom Filešem. Obiskali so nas tudi učenci v maskah iz OŠ Kolezija  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



32 
 

 

 

MAREC 

 6.3. – Obisk Rdečih noskov 

 

 20.3. – Obisk Rdečih noskov 

 

APRIL 

 15.4. – Ljubljanski potniški promet je skupino stanovalcev popeljal z 

vlakcem na Ljubljanski grad  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 17.4. – Obisk Rdečih noskov 

 

 24.4. – Obisk Rdečih noskov 
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MAJ 

 12.5. – Ob tednu prostovoljstva nas je obiskala skupina zaposlenih iz 

tovarne Krka in za stanovalce pripravila tombolo  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 15.5. – Obisk Rdečih noskov 

 

 22.5. – Obisk Rdečih noskov 

 

 V sklopu izmenjave sta nas obiskali dve dijakinji iz Francije, ki sta se 

družili z našimi stanovalci, igrali družabne igre in jih peljali na sprehod v 

okolici Doma 
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JUNIJ 

 1.6. – Izlet na ljubljanski grad z vlakcem. Župan mesta g. Zoran Janković 

je posebej za nas poslal vlakec, ki je stanovalce pričakal prav pred vhodom 

Doma 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 5.6. – Obisk Rdečih noskov 

 

 14.6. – Piknik kosilo za stanovalce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 19.6. – Obisk Rdečih noskov 
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 21.6. – Obisk Narodne galerije in ogled razstave Rembrandt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 21.6. – Obisk Rdečih noskov 

 

JULIJ 

 14.7. – Stanovalec mag. Andrej Pavlič je stanovalcem pripravil predstavitev 

z naslovom: Iz Bohinja na Triglav z bratom dvojčkom 

 

 17.7. – Obisk Rdečih noskov 

 

 

AVGUST 

 3. 8. – Plesna delavnica pod vodstvom plesnega para Petra Fileša in Maje 

Pucelj 

 

 30. 8. – Plesna delavnica pod vodstvom plesnega para Petra Fileša in Maje 

Pucelj 
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SEPTEMBER 

 4.9. – Obisk Rdečih noskov 

 

 18.9. – Obisk Rdečih noskov 

 

 27. in 29.9. – Skupinski sprehod do kopališča Kolezija ter druženje ob kavi  
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OKTOBER 

 2.10. – Obisk Rdečih noskov 

 

 12.10. – Svečana otvoritev prenovljenih prostorov Doma in obisk visokih 

gostov 

 

 16.10. – Obisk Rdečih noskov 

 

 18.10. – Slavnostna prireditev za stanovalce ob otvoritvi prenovljenih 

prostorov. Ob svečanem kosilu je nastopil ansambel »Stari mački«. 
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NOVEMBER 

 6.11. – Dopoldne obisk Rdečih noskov in popoldne predavanje mag. Olge 

Paulič z naslovom Še ne videna Ljubljana 

 

 10.11. – Plesna delavnica pod vodstvom profesionalnega plesnega para 

Maje Pucelj in Petra Fileša 

 

 20.11. – Obisk Rdečih noskov 

 

 27.11. – Nastop skupine učencev  

          Glasbene šole Vič, ki so       

          stanovalcem zaigrali na  

          harmonikah 

 

 28.11. – Stanovalec mag. Andrej Pavlič je stanovalcem pripravil 

predstavitev z naslovom: Tedenski odklop z jadrnico in ogledom dveh 

narodnih parkov: Kornati in Slapovi Krke        

            

 30.11. – Nastop ženskega pevskega zbora Barje 
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DECEMBER 

 4.12. – Obisk Rdečih noskov 

 

 4.12. – Nastop folklorne skupine Medjimurje 
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 5.12. – Gledališče Svobodnih Altra je uprizorilo dramo »Ni med cvetjem 

ni pravice« 

 

 7.12. – Nastop mešanega pevskega zbora Pevci izpod Rožnika 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 11.12. – Predavanje s področja umetnostne zgodovine mag. Olge Paulič  

 

 15.12. – Kustosinja ga. Tea Černe je skupini stanovalcev predstavila 

zanimive zgodbe iz Narodnega muzeja Slovenije; istočasno je v drugem 

prostoru potekala plesna delavnica s profesionalnim plesnim parom Majo 

Pucelj in Petrom Filešem. 
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 19.12. – Prednovoletna zabava z ansamblom »Stari mački« in pevko 

Jolando ter obisk Dedka mraza  
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 21.12. – Ogled animiranega filma Psom in Italijanom vstop prepovedan, 

ki je bil predvajan s strani Animateke (International Animated Film 

Festival) 

 

 27.12. – Sv. maša za stanovalce 

 

 29.12. – Plesna delavnica pod vodstvom profesionalnega plesnega para 

Petra Fileša in Maje Pucelj 
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KRIŽANKA (Vir: časopis SGlasnik)  
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 KORENINE 

Februar 2024, št. 17 

Izdal: Dom starejših občanov Ljubljana Vič – Rudnik, 

enota Kolezija 

Zanj: mag. Melita Zorec, direktorica 

Uredili: Miki Radosavljević, Roza Micevska in Tjaša Šeliga 

Oblikovanje in prelom: Tjaša Šeliga 

Lektoriranje: Vida Črnivec 

Fotografije: domski arhiv 

Natisnil: TISKARNA DRUŽINA d. o o. 

Naklada: 80 izvodov  

 


